
Verslag commissie Algemene Zaken en Middelen
Openbare commissievergaring 6 juli 2022

Deelnemers

Voorzitter : Jacques Blom
Griffier : Jos Pluijmen
Leden : Carlo Vankan (AB), Ron Ubags (AB), Ad Kleinjans (AB), 

Arthur Selten (AB), Lloyd Wagemans (VSP), Chrétien Jamin (VSP), 
Jo Savelberg (VSP), Hilde Baaij (PGP), Corry Fulmer (PGP), 
Pat-Jos Huisman (PGP), Bianca Rooding (VVD), Theo Rooding 
(VVD), Kujtessa Taci (VVD), Thomas Brune (CDA) en Math 
Knubben (CDA)

College : wethouder Niels Dauven (AB), wethouder Wim Weerts (AB) en
wethouder Kevin Rouwette (VVD)

Directie : Mat van Delden (concerncontroller/afdelingshoofd Financiën)
Ambtelijk : Wilma Hendriks (beleidsmedewerker Ruimtelijke Ordening)
Extern : Stefan Prevoo (senior manager RSM Netherlands Accountants 

N.V.) (tot 19.20 uur)
Afmelding : burgemeester Daan Prevoo

Nummer Behandeling agendapunt
1 Opening en mededelingen. Aanmelden punten voor de rondvraag.

De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de mensen op de publieke tribune en de mensen die deze vergadering via de 
livestream verbinding volgen - en meldt aanwezigheid conform bovenstaand 
overzicht.

2 Vaststelling van de agenda.

De voor het agendapunt spreekrecht burgers ontvangen schriftelijke inbreng 
van Stichting Natuurlijk Geuldal is verwerkt onder punt 3.a.
Vanwege de relatie met agendapunt 5 wordt besloten dat de fracties hun 
reactie op deze schriftelijke inbreng betrekken bij de behandeling van 
agendapunt 5.

Door de fractie VVD zijn vragen voor de rondvraag ingediend. Het overzicht is 
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in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij agendapunt 6.

De agenda wordt conform vastgesteld.

3 Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng).

3.a Spreekrecht Stichting Natuurlijk Geuldal (alleen schriftelijk).

Conform agendabepaling wordt de schriftelijke inbreng van Stichting Natuurlijk 
Geuldal betrokken bij de behandeling van agendapunt 5.

4 Toelichting jaarstukken 2021 door drs. Stefan Prevoo (senior manager RSM 
Netherlands Accountants N.V.).

De heer Stefan Prevoo (senior manager RSM Netherlands Accountants N.V.) 
verzorgt de presentatie.

Reactie leden M. Knubben, C. Fulmer en R. Ubags.

De heer S. Prevoo beantwoordt de technische vragen.

Wethouder N. Dauven gaat in op de politieke vragen van de leden C. Fulmer en 
R. Ubags.

Schriftelijke beantwoording vragen over ziekteverzuim gemeente Valkenburg 
aan de Geul: zie bijlage.

De voorzitter bedankt de heer Prevoo voor zijn aanwezigheid.

5 Voorstel college betreffende vaststellen notitie evaluatie Gemeentelijk 
Kwaliteitsmenu.

Inbreng eerste termijn leden R. Ubags, L. Wagemans, P-J. Huisman, K. Taci en 
T. Brune.

Wethouder W. Weerts gaat in op de door Stichting Natuurlijk Geuldal 
ingediende schriftelijke inbreng voor het spreekrecht en beantwoordt de door 
de leden gestelde vragen.

Schriftelijke aanvulling griffie: attentie voor aanvullende correspondentie 
wethouder en Stichting Natuurlijk Geuldal zoals bij raadsvergadering 11 juli 
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aangegeven (zie agendapunt 11 raadsvergadering 11 juli 2022). 

Reactie leden R. Ubags, P-J. Huisman, C. Fulmer en C. Vankan.

Op verzoek van wethouder W. Weerts licht mevrouw W. Hendriks de procedure 
toe.

Schriftelijke beantwoording vraag hoeveel initiatieven niet zijn doorgegaan 
vanwege de GKM-regeling: weliswaar zijn vaker initiatieven gestrand op 
locaties waar het GKM van toepassing zou zijn, maar dan vaak al vanwege 
ruimtelijke afwegingen en niet zozeer vanwege de hoogte van de 
kwaliteitsbijdrage. Er zijn daarom geen harde aantallen te noemen, daar wij 
niet inzichtelijk hebben welke partijen na een eerste verkenning zelf besloten 
hebben geen gesprek met gemeente hierover aan te gaan. De meeste 
ontwikkelende partijen en adviseurs komen dit immers zelf tegen in 
locatieanalyses waardoor het niet eens tot verkennende gesprekken komt.

Inbreng tweede termijn leden T. Brune en H. Baaij.

Wethouder W. Weerts beantwoordt de gestelde vragen.

Reactie leden H. Baaij, C. Vankan, C. Fulmer en T. Brune.

Op verzoek van wethouder W. Weerts licht mevrouw W. Hendriks de koppeling 
van grootschalige en kleinschalige gebiedseigen ontwikkelingen toe.

Uit de beantwoording van wethouder W. Weerts maakt de voorzitter op dat het 
aan de raad is om de ingangsdatum van deze regeling te bepalen. Desgewenst 
kan het besluit op dit onderdeel worden aangepast. 

Voor wat betreft de toezeggingen van wethouder Weerts verwijst de voorzitter 
naar de algemene actie- en toezeggingenlijst.

De meerderheid van de commissie stemt ermee in dat het voorstel wordt 
doorgeleid naar de raad van 11 juli (bespreekstuk).



Pagina 4

6 Rondvraag.

Door de fractie VVD zijn de volgende vragen ingediend:

Zomerparade en Kerststad
Wij werden benaderd door een groep ouders die erg teleurgesteld zijn dat de 
Zomerparade (de zomerversie van de Kerstparade) op 16 juli 2022 geen 
doorgang vindt.
• Kan de portefeuillehouder aangeven hoe dit zo is gekomen? Er is nu vrees 

dat de Kerstparade / Kerststad Valkenburg 2022 eveneens niet doorgaat.
• Kan de portefeuillehouder hier duidelijkheid over verschaffen? Wat zijn de 

volgende stappen?

Beantwoording wethouder K. Rouwette: 
• Organisatie zomerparade had doel om vrijwilligers betrokken te houden en 

podium te geven voor deelnemers. 
• Advies team evenementen veiligheid geeft zelfde eisen aan als bij 

organisatie kerstparade; dit maakt inzet beveiliging en kosten te hoog 
zodat tot niet doorgaan is besloten door organisatie. 

• Op korte termijn gesprek met organisatie ter bespreking aandachtspunten 
voor kerstparade. 

• Streven vanuit gemeente is professionaliseringsslag te maken in 
digitalisering voor vergunning kleine evenementen. Op die manier meer 
ruimte voor ondersteuning organisatie grotere evenementen. 

7 Sluiting.

Rond 20.47 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen - en de mensen die deze 
vergadering via de livestream hebben gevolgd - een fijne avond.

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Algemene Zaken en Middelen van 
maandag 26 september 2022.

Jos Pluijmen, Jacques Blom,
griffier voorzitter


